
ACTA CONSELL ESPORTIU SARRIÀ DE TER JULIOL 2023 
 

DIA: 12/07/2023 
LLOC I HORA: La Cooperativa, despatx 2. 19:00h 
ASSISTEIXEN:  

1. Manuel Arnada (FCSarrià) 
2. Jordi Paretes (Unió Esportiva Sarrià)  
3. Laura García Moreda (Patinatge Sarrià – Sant Julià) 
4. Fina Ramos Recio (Dones més que mai) 
5. Carmen Sais Ripoll (Dones més que mai)  
6. Paquita Panosa Avellana (Dones més que mai)  
7. Xavi Martil Cotano (Club Ciclista Sarrià)  
8. Fran Delgado Gallardo (Club Ciclista Sarrià)  
9. Lídia Moreno López (Rítmica Sarrià) 
10.  Glòria Cornell Janoher (Rítmica Sarrià) 
11.  Dolos Vidal Guerola ( CB Sarrià) 
12.  Jordi Gusó Llorca (CB Sarrià) 

 
NO ASSITEIX PERÒ S’EXCUSEN :  
 

1. Estela Lòpez (PSC Sarrià) 
2. Narcís Ferroni (Junts Per Sarrià) 
3. Grup de muntanya Sarrià 

 
NO ASSISTEIXEN:  
 

1. Josep Viladomat (ERC Sarrià de Ter) 
 
19:05h – Inici acte 
 
19:07 – Presentació del nou Regidor d’esports Edgar Castellanos. El nou regidor explica que vol 
impulsar una nova àrea més proactiva i amb ganes de treballar i modificar per millorar les 
coses. 
S’explica quin ha de ser el protocol de comunicació entre entitats i l’àrea d’esports. La prioritat 
és la comunicació  
 
19:10 – Situació actual de la piscina:  
 

1. Es comunica que s’ha fet un canvi  d’empresa que ens porta el manteniment de la 
piscina, el que teníem abans ens havia enviat factures per valor de 18.000 € sense cap 
mena de justificacions.  
Aquest nou contracte proporciona una visita de manteniment setmanal per un valor de 
180€/mensual.  

 
19:15 – Subvencions: 
 

1. Les subvencions ordinàries no estan tramitades. Les bases no estan publicades i l’antic 
regidor no va iniciar cap de protocol d’actuació.  

2. Des de l’àrea d’esport posem com a prioritat tramitar totes les subvencions ordinàries. 
Des de l’ajuntament també es dona prioritat a aquests pagaments per sobre del deute 
en factures pendents d’aproximadament 1.100.000€ . Ens comprometem a pagar com 
a molt tard a inici de setembre. 



3. Es comenta des de les entitats que enviaran tota la documentació que tenen d’anys 
anteriors, ja que des de l’àrea no es disposa de documents relacionats amb les 
subvencions dels antics governs. 

4. Es parla de la creació d’unes noves bases, les quals seran públiques i accessibles a totes 
les entitats per saber que es valorarà des de l ’ajuntament per atorgar les subvencions. 
Que les entitats mateixes puguin calcular quina subvenció podran arribar a rebre. 

5. Les entitats parlen de múltiples anys seguits rebent la mateixa subvenció, sense cap 
tipus de modificació ni explicació de millora. 

6. Des de Bàsquet es demana la subvenció extraordinària que demanen per la festa final 
de temporada, el regidor diu que s’estudiarà la situació i aprofita per recalcar que les 
subvencions extraordinàries hauran de tenir una motivació de pes per atorgar-les. El 
futbol pregunta sobre la subvenció dels trofeus de les 24h, el Regidor li comenta que ja 
està tramitada i que se’ls hi pagarà. 

 
 
 
 
 
 
19:25 – Proposta horaris instal·lacions esportives: 
 

1. Pavelló municipal: Presentació de la nova relació d’horaris de la pista principal. 
Seguiment dels horaris de l’escenari amb rítmica i la complementació de KENDO 
Girona els dimarts si dijous de 19:30 a 21. Gimnàs sense horaris complets i amb 
possibilitat d’alguna hora extra pel futbol sala. 

2. Camp de futbol municipal: Ells mateixos es gestionen el seus horaris ja que l ’única 
entitat que utilitza el camp amb ells són els Wolves i només demanen una hora el 
divendres que el futbol no la utilitza.  El regidor exposa que s’estan estudiant possibles 
convenis amb municipis propers per donar més disponibilitat al fútbol.  

3. Rítmica pregunta si Kendo seguirà a les instal·lacions, se’ls hi comenta que de moment 
ells han demanat les hores, fins i tot la possibilitat de fer-se entitat del poble.  

4. Recordatori de les possibilitat d’utilitzar les pistes exteriors del poble, ja que són 
instal·lacions esportives del municipi. També es recorda la possibilitat de la utilització 
del Montserrat. 
 

19:35 – Proposta nova organització de CRITERIUM ESPORTIU 
 

1. Nova proposta: Fer la mateixa desfilada per els més petits ja que els hi pot fer gracia 
fer-ho per els pares i avis. Creació del cap de setmana de l ’esport, organitzar una 
activitat amb cada entitat durant el cap de setmana per donar-se a conèixer al poble, 
intenció de fer això pel cap de setmana de la festa major a partir de 2024.  
Es proposa concentrar la desfilada i les activitats esportives durant dissabte i 
diumenge. Deixant el divendres tarda lliure, ja que moltes entitats ja han començat els 
entrenaments.  

2. Totes les entitats esportives estan a favor de la nova proposta, excepte les Dones més 
que mai i el patinatge que  han de consultar a la entitat. Es comprometen a donar una 
resposta ràpida.  

3. Votació aprovada i posada en data 16 i 17 de setembre.  
 
19:40 – Precs i preguntes 
 



1. Manel (F.C.Sarrià): Necessita si o si la subvenció abans de setembre ja que s’ha de 
pagar les fitxes i les inscripcions, això suposa 10.000€ pel club i diuen que no tenen 
diners per fer-ho.  

2. Queixes de la recepció en el seu moment d’un mail per part de l’antic regidor sobre la 
no presentació de les sol·licitud de subvenció ordinària, però tampoc havien rebut cap 
informació al respecte. 

3. Dolors (C.B.Sarrià): Comenta si es seguirà donant premis al Criterium. Regidor i tècnic 
exposen que, segons la seva opinió, és millor poder donar un record/detall a cada un 
dels nens que participin al Criterium  en comptes de donar premis per competicions 
guanyades la temporada anterior. Les entitats accepten i recolzen la proposta.  

 
19:46 – Finalització del Consell esportiu 
 
 
 
 
 
Edgar Castellanos – Regidor d’esports 
Martí Arnau – Tècnic d’esports  
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